
Grundejerforeningen Kiplings Alle 
Bestyrelsesmøde d. 4. juni 2018  
 
 
Deltagere 
Casper Juul-Gregersen 
Grethe Mortensen 
Jan Ivarsen 
Natasha Siig Christensen 
 
Fraværende 
Lars Vabbersgaard Andersen 
  
 
Punkter på dagsordenen: 

1. Fællesarealer 
a. Ny leverandør af græsklipning/vedligehold af fællesområde 

Generel tilfredshed. Frekvens af klipning virker passende.  
b. Klipning af yderområde 

Leverandør (Anders Hede) kommer med tilbud på klipning af yderområde.  
2. Arbejdsdage 

a. Planlægning af arbejdsdag lørdag d. 16/6 kl. 10:00. 
Der udsendes reminder (facebook). Natasha udsender på facebook med tilmelding.  
Casper finder liste og opdaterer den. Tages med på dagen. 
Grethe køber 2 kasser øl og 2 kasser sodavand og en kasse juicebrikker.     

a. Væltet betonpille 
Der tages stilling på arbejdsdagen. Umiddelbare holdning er at den ikke skal 
genetableres, da der ikke findes tilsvarende ved de andre bump.  

3. Legeplads 
a. Legeplads og vippe er færdigmeldt, og vi har modtaget ibrugtagningstilladelse. 

 
4. Gadebelysning 

a. Veksø, producent af gadelamper kontaktet vedr. udskiftning af lyskilder og ombygning. 
Tilbud på samme arbejde modtaget fra Uggerly Installation og lød på kr. 72.051,-. 
Oprindelig tilbud fra Veksø på ca. kr. 48.000,- Casper har været i dialog med Veksø igen. 
Veksø vender tilbage i forhold til en endelig aftale.  
 

5. Byggeri i området 
a. Haft kontakt med bestyrelsen fra GF Sønder Tranders vedr. parkering på stamvejen. GF har 

sendt en fælles mail rundt til beboere. Huscompagniet har orienteret om at fællesareal og 
veje laves færdig i uge 23 og 24.  

b. Reetablering af stamvejen 
Der blev lavet en Gennemgang med Huscompagniet i efteråret 2017, som har lovet at 
reetablere stamvejen. Casper har mindet Huscompagniet om aftalen.  

6. Snerydning 
a. Intet nyt 

 
7. Næste møde 



a. 23/8/2018 kl 19.30 hos Lars.  
8. Andet/evt. 

a. Bord/bænke til fællesareal. 
Er bestilt – kommer i løbet af 14 dage.  
8/9 er arbejdsdag og vejfest. Natasha kontakter Casper og Casper (nr.107+nr. 109). Natasha 
kan deltage i festudvalg, hvis det er nødvendigt. 
 

b. Matrikelforhold ved cykelsti  
Der var en kort snak om et areal langs cykelstien, som ingen ser ud til at holde. Bestyrelsen 
mener ikke det er grundejerforeningen areal. Der er vedlagt et matrikelkort til referatet. 

  



 

SDFE - IKKE garanteret geometri


